
Več za
stavbno
zemljišče?

Delegati zbora krajevnih skupnosli in zbora
združenega dela bežigrajske občinske skup-
ščine so na seji 30. januarja razpravljaii in
sklepali tudi o povišanju nadomestila za upo-
rabo stavbnega zemljišča in o poviSanju cen
komunale O teh zadevah dokončno odlofia
mestna skupščina, ki pa je zadevi odiožila tn ju
ni obravnavala na seji 1. februarja.

Sedanja višina nadomestil je povzročila
zmanjšanje obsega gradnje in rekonstrukcije
občinskih in mestnih cest po sprejetem 10-
letnem programu, prav tako se je zmanjšala
ludi realizacija plana razšrrjene reprodukcije
komunalnih naprav. V Ljubljani je višina tako
zbranih sredstev okoli 60 milijonov din, enaka
kot v Mariboru. Reka. ki je po velikosti približ-
noenaka Ljubljani.zboredo 150milijonovdin.

Osnova za zajemanje teh sredstev je mestna
renta kot osnovni instrument za gradnjo infra-
strukturnih objektov. Povečanje (25%) pome-
ni večjo diferenciacijo, saj bodo funkcionalna
zemljišča bolj obremenjena. Z dobljenimt
sredstvi bodo pokrili večje stroške, na primer
za vzdrževanje cest.

V razpravi so detegati bežigrajske skupščine
opozorili, da bi morali mestno renlo plačevati
od uporabne površine zemljišča in stanovanj-
skega prostora, saj bodo tako tisti, ki stanujejo
v blokih in stotpnicah plačevali za manj pro-
stora precej več kot ttsti, ki imajo privatne
hiše. Nujno je treba razlikovaii med kvaliteto
stanovanjskih in njim pripadajočih površin.

Sprememba in dopolnitev odioka o prispev-
ku porabnikov za razširjeno reprodukcijo ob-
jektov in naprav indivtduatne porabe naj b)
prinesla poviSanje cen za 10%. Prispevek po-
meni trajno obliko zagotavljanja sredstev za
komunaio, njegova višina pa je odvisna od
vsakoletnih planov in programov, ki so druž-
beno verificirani. Povišanje bo šlo na račun
odplačila anuitet, najetih kreditov za gradnjo
objektov in naprav ter za združevanje sredstev
za sofinansiranje teh objektov. Skupni prispe-
vek za kanalizacijo, toplotno energijo, vodo in
ptm se bo povečal za 10 odstotkov.

Na seji bežigrajske občinske skupščine je
predlagatelj (Zveza komunalnih skupnosti
Ijubtjanskih občtn) poudaril, da pri tern ne gre
za dohodek komunalne skupnosti, ampak za
razširjeno reprodukcijo kot obogaiitev komu-
nalne strukture. Pokrito kopališče v Tivotiju
niso oprostili plačevanja prispevka na predlog

komunalne skupnosti. Delegati niso bili zado-
voljni z razlago v predloženem gradivu. saj so
manjkali zaključni računi in primerjava z izvr-
Senim programom dela. Zavzeli pa so se za
namensko trošenje sredstev po programu in
za čimprejšnjo uresničitev le-tega.


